
Protokó  Nr VII/11�

z  Sesji Rady Miejskiej w I awie�

odbytej w dniu 30 marca 2011 roku

w sali konferencyjnej Urz du Miasta w I awie� �

VII  Sesj  Rady Miejskiej  w I awie� �  odbyto w dniu  30 marca  2011 roku w sali 

konferencyjnej  Urz du  Miasta  w  I awie  przy  ulicy  Niepodleg o ci  13.  Sesj  rozpocz to� � � � � �  

o godz.1300. 

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w I awie - Roman Groszkowski� �  dokona  otwarcia�  

VII Sesji. Serdecznie powita  wszystkich przyby ych radnych i zaproszonych go ci.� � �

Na podstawie listy obecno ci stwierdzi , e w sesji uczestniczy � � � 19 radnych, co wobec 

ustalonego  sk adu  stanowi  � quorum,  przy  którym  mo e  obradowa  Rada  Miejska  � �

i podejmowa  prawomocne decyzje i uchwa y.� �

Lista obecno ci radnych stanowi za cznik nr 1 do protoko u� �� �

Lista obecno ci kierowników wydzia ów, jednostek organizacyjnych � �

stanowi za cznik nr 2 do protoko u�� �

Lista obecno ci go ci stanowi za cznik nr 3 do protoko u� � �� �

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w I awie  � � wniós  o wprowadzenie do porz dku sesji� �  

dwóch projektów uchwa , które by y ju  omawiane na posiedzeniach komisji w sprawie� � � :

− udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  I awskiemu  na  prowadzenie  zaj� �� 

rekreacyjno � sportowych dla dzieci i m odzie y w zakresie eglarstwa,� � �

− dzier awy nieruchomo ci po o onej przy ul. Sienkiewicza.� � � �

Przewodnicz cy  Rady  Miejskiej  w  I awie  � � wniós  równie  o  zmian  brzmienia� � �  

informacji  dotycz cej IZNS I awa S.A., który mia by brzmie :  Aktualna sytuacja w Spó ce� � � � �  

IZNS I awa S.A. �

W uzupe nieniu  informacji  przedstawionej  przez Przewodnicz cego  Rady Miejskiej  � �

w sprawie porz dku obrad, g os zabra  � � � Burmistrz Miasta I awy � W odzimierz Ptasznik� � . 

Wyja ni  celowo  wprowadzenia powy szych projektów uchwa . � � �� � �

W zwi zku z zaproponowanym porz dkiem obrad g os zabrali:� � �

Radny  Wojciech  Szyma ski�  zaproponowa  zdj cie  z  porz dku  obrad  punktu� � �  

dotycz cego  projektu  uchwa y  w  sprawie  dzier awy  przy  ul.  Sienkiewicza,  poniewa  na� � � �  

posiedzeniu Komisji Problematyki Spo ecznej nie by  on omawiany. � �
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Przewodnicz cy Rady Miejskiej w I awie � Roman Groszkowski  �  � � zaproponowa� 

pozostawienie  tego porz dku obrad, poniewa  w celu  przybli enia  informacji  dotycz cych� � � �  

dzier awy i pilnego podj cia uchwa y � zostali zaproszeni inicjatorzy przedsi wzi cia.   � � � � �

Radny Wojciech Szyma ski�  zapyta  co jest przyczyn  takiego po piechu? � � �

Burmistrz Miasta I awy � W odzimierz Ptasznik  � � powiedzia ,  i  zaproszeni go cie� � �  

przedstawi  swoje koncepcje, a po piech zwi zany jest terminem zakupu hali. � � �

Radny  Eugeniusz  Dembek powiedzia ,  e  w  obowi zuj cym  statucie  jest  zapis� � � �  

odno nie  dostarczenia  materia ów  na  komisj  i  sesj  w  zwi zku,  z  czym  zaproponowa  � � � � � �

zdj cie z porz dku. � �

Przewodnicz cy  Rady  Miejskiej  w  I awie  �  Roman  Groszkowski  � � powiedzia ,  i� � 

porz dek obrad mo na zmieni  nawet w trakcie posiedzenia i zaproponowa  przeg osowanie� � � � �  

przedstawionego porz dku obrad. �

Radny  W odzimierz  Harmaci ski� �  zwróci  si  z  pytaniem,  dlaczego  zmieniono� �  

brzmienie  tematu  dotycz cego  IZNS?  Powiedzia ,  e  jest  zainteresowany  perspektyw� � � � 

dalszego funkcjonowania. 

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w I awie � Roman Groszkowski  � � poinformowa , e� �  

brzmienie tego nie zosta o skonsultowane z IZNS, w zwi zku z tym zwrócono si  z pro b  � � � � �

o zmian  brzmienia tematu. �

Podany pod g osowanie jawne przez Przewodnicz cego Rady Miejskiej wniosek, aby� �  

przeredagowa  brzmienie tematu dotycz cego Spó ki IZNS na brzmienie: aktualna sytuacja� � �  

w Spó ce IZNS I awa S.A. zosta  przyj ty pozytywnie nast puj c  liczb  g osów w obecno ci� � � � � � � � � �  

19 radnych: 16 g osów �za�, 3 g osy �przeciw�. � �

Podany pod g osowanie jawne przez Przewodnicz cego Rady Miejskiej wniosek, aby� �  

wprowadzi  do porz dku sesji  projekt uchwa y w sprawie udzielenia pomocy finansowej� � �  

Powiatowi  I awskiemu  na  prowadzenie  zaj  rekreacyjno  �  sportowych  dla  dzieci  � ��

i  m odzie y  w  zakresie  eglarstwa  zosta  przyj ty  pozytywnie nast puj c  liczb  g osów  � � � � � � � � � �

w obecno ci 19 radnych: 18 g osów �za�, 1 g os �przeciw�. � � �

Podany pod g osowanie jawne przez Przewodnicz cego Rady Miejskiej wniosek, aby� �  

wprowadzi  do  porz dku  sesji  projekt  uchwa y  w  sprawie  dzier awy  nieruchomo ci� � � � �  

po o onej  przy  ul.  Sienkiewicza  zosta  przyj ty  pozytywnie  nast puj c  liczb  g osów  � � � � � � � � �

w obecno ci 19 radnych: 16 g osów �za�, 3 g osy �przeciw�.� � �
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Przedstawiony  przez Przewodnicz cego  Rady  Miejskiej  � porz dek  VII  Sesji�  

uwzgl dniaj cy zg oszone zmiany zosta  przyj ty nast puj c  liczb  g osów w obecno ci 19� � � � � � � � � � �  

radnych: 16 g osów �za�, 3 glosami �wstrzymuj cymi si �� � �  � w nast puj cym brzmieniu:� �

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum

2. Przyj cie protoko u z VI sesji � �

3. Aktualna sytuacja w Spó ce IZNS I awa S.A.� �

4. Sprawozdanie z dzia alno ci miedzysesyjnej burmistrza � �

5. Sk adanie wniosków i interpelacji�

6. Odpowiedzi na zg oszone wnioski i interpelacje (cz.1)�

7. Sprawozdanie z dzia alno ci Miejskiego O rodka Pomocy Spo ecznej o skali i� � � �  

formach udzielanej pomocy spo ecznej, któr  obj ci s  mieszka cy miasta � � � � �

8. Informacja o zrealizowanych zadaniach w ramach bie cego utrzymania miasta��

9. Podj cie uchwa  w sprawie: � �

a. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta na lata 2011-2029 

b. zmian w bud ecie miasta na 2011rok�  

c. dzier awy nieruchomo ci stanowi cych w asno  Gminy Miejskiej I awa� � � � �� �  

d. dzier awy gruntów stanowi cych w asno  Gminy Miejskiej I awa� � � �� �  

e. zasad  udzielania,  trybu  post powania  oraz  rozliczania  dotacji  celowej  na�  

inwestycje  zwi zane  z�  wymian  i�  likwidacj  pokry  dachowych lub elewacji� �  

zawieraj cych azbest z�  budynków po o onych na terenie miasta I awy� � �  

f. zmiany uchwa y w sprawie ustalenia op at za zaj cie pasa drogowego� � �

g. skargi  z  dnia  2  marca  2011  roku  z o onej  przez  Magdalen  i  Andrzeja� � �  

Abramowicz  oraz  Adama  Barwi skiego  jako  przedstawicieli  28  osób  na�  

Uchwa  Nr IV/30/11 Rady Miejskiej w I awie w sprawie miejscowego planu�� �  

zagospodarowania przestrzennego ca ego obszaru miasta I awy� �

h. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi I awskiemu na prowadzenie zaj� �� 

rekreacyjno � sportowych dla dzieci i m odzie y w zakresie eglarstwa� � �

i. dzier awy nieruchomo ci po o onej przy ul. Sienkiewicza� � � �

2. Odpowiedzi na zg oszone wnioski i interpelacje (cz.2)�

3. Informacje i komunikaty

4. Zamkni cie obrad VII Sesji �
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Ad.1 Otwarcie i stwierdzenie quorum

Przewodnicz cy  Rady  Miejskiej  Roman  Groszkowski  � otworzy  VII  Sesj  Rady� �  

Miejskiej w I awie i przewodniczy  jej obradom. Na podstawie listy obecno ci stwierdzi ,  e� � � � �  

w  Sesji  uczestniczy  19 radnych,  co  stanowi  quorum dla  podejmowania  prawomocnych 

decyzji i wniosków.

 Ad. 2. Przyj cie protoko u z obrad VI Sesji Rady Miejskiej� �

Przewodnicz cy Rady Miejskiej Roman Groszkowski  � podda  pod g osowanie tre� � �� 

protoko u z VI Sesji Rady Miejskiej w I awie. � �

Rada Miejska w I awie,  w obecno ci 19 radnych, w wyniku g osowania jawnego 19� � �  

g osami �za� przyj a protokó  z obrad VI Sesji Rady Miejskiej w I awie. � �� � �

Ad. 3. A  ktualna sytuacja w Spó ce IZNS I awa S.A.� �  

Aktualn  sytuacj  w Spó ce IZNS I awa S.A. zaprezentowa  � � � � � Pan Mariusz Kazimierz 

Witek - Prezes Zarz du,�  który wyja ni  zmian  brzmienia punktu obrad. Poinformowa , i� � � � � 

podczas spotkania z Burmistrzem Miasta, uzgodniono, e dobrze by oby, by� �  przedstawiciele 

spó ki spotkali si  na forum i uzgodnili kwestie dotycz ce spó ki. Nadmieni , i  to jest spó ka� � � � � � �  

akcyjna i w zwi zku z tym obowi zuj  spó k , a przede wszystkim zarz d - okre lone zasady� � � � � � �  

przekazywania  istotnych  informacji.  Zawiadomi ,  e  nie  mo na  spotka  si  na  forum  � � � � �

i  komunikowa  o  faktach,  które  wp yn  negatywnie  b d  pozytywnie  na  spó k .� � � � � � �  

Poinformowa  o dozwolonym sposobie  przekazywania  informacji  o spó ce.  Powiedzia ,  e� � � �  

funkcjonuje formalny sposób przekazywania wszystkich komunikatów i nie mo na ukrywa� � 

istotnych  informacji  tylko  przekaza  go  do  wszystkich  uczestników rynku  kapita owego  � �

w  ci gu  48  h,  czego  niedope nienie  niesie  za  sob  konsekwencje  finansowe.  Poprosi  � � � �

o  wyrozumia o  i  zaznaczy ,  e  nie  jest  mo liwe  przekazanie  informacji  dotycz cej  np.� �� � � � �  

podpisania  umowy z  jak  sieci  handlow  dotycz c  gruntów.  W przypadku  podpisania�� � � � �  

takiej  umowy,  spó ka  zobowi zana  jest  do  podania  takiej  informacji  w  ci gu  48  godzin.� � �  

Poprosi , by nie zadawano pyta  typu z jak  sieci  prowadzone s  rozmowy, poniewa  jest to� � � � � �  

obj te tajemnic  handlow , co mo e mie  równie  wp yw na wycen  spó ki.� � � � � � � � �  Poinformowa ,�  

i  nie jest to kwestia indywidualnej polityki spó ki, lecz konkretnych wymogów Ministerstwa� �  

Finansów dotycz cych  spó ek  publicznych.  Powiedzia ,  i  przez  ostatnie  dwa  lata  spó ka� � � � �  

IZNS I awa ulega a istotnej transformacji i powiedzia , e obecnie spó ka, któr  reprezentuje� � � � � �  
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od ko ca ubieg ego roku pe ni funkcj  funduszu inwestycyjnego, co w praktyce oznacza, e� � � � �  

nie prowadzi dzia alno ci, nie kupuje i nie sprzedaje towarów i nie jest w a cicielem gruntów,� � � �  

na której prowadzona jest dzia alno  spó ek zale nych.  Nadmieni ,  e produkcja cz ci do� �� � � � � ��  

pojazdów  mechanicznych  odbywa  si  w  spó ce  zale nej  �  IZCS  I awa,  która  zosta a� � � � �  

dokapitalizowana  w  procesie  upublicznienia,  druga  spó ka  zale na  IZRS  I awa,  która  � � �

w przeci gu  24 godzin  zosta a  wprowadzona  na  rynek  i  dokapitalizowana  -  podniesiono� �  

warto  jej kapita u zak adowego. Zawiadomi ,  i  rynek wycenia te spó ki na ok. 10-15 mln�� � � � � �  

z .  Przekaza  równie  informacje  dotycz ce  spó ek  celowych,  akcyjnych  za o onych  pod� � � � � � �  

koniec  ubieg ego  roku,  w ród których  mo na  wyró ni  Tableo  �  zajmuj c  si  tablicami� � � � � � � �  

rejestracyjnymi jak równie  handlem cz ciami, a tak e Metro Nieruchomo ci.� �� � �  

W zwi zku z zaprezentowanymi informacjami pojawi y si  nast puj ce pytania:� � � � �

Jako  pierwszy  g os  zabra  � � Radny  Wojciech  Szyma ski� ,  który  powiedzia ,  i� � 

ograniczenie z powodów formalnych dotyczy zw aszcza tematów najbardziej interesuj cych. � �

Pan Mariusz Kazimierz Witek - Prezes Zarz du � powiedzia , i  przedstawiony wst p� � �  

mia  uzmys owi  pewne ograniczenia.� � �  Powiedzia , i  mo e informowa  o aktualnej sytuacji. � � � �

Radny W odzimierz Harmaci ski� �  powiedzia ,  e nie zgadza si  ze stwierdzeniem, i� � � � 

nie mo na udzieli  pewnych informacji.  Powiedzia ,  e perspektywy wielu znanych firm s� � � � � 

przedstawiane.  Zapyta  jak powa na jest  sytuacja?  Czy mieszka cy mog  by  bezpieczni?� � � � �  

Czy je eli dojdzie do zrealizowania planów spó ki, zak ad ten b dzie istnia  w I awie?� � � � � �

Pan Mariusz Kazimierz Witek - Prezes Zarz du  � powiedzia ,  i  rezultaty finansowe� �  

spó ek zale nych s  dost pne na stronie internetowe i dotycz  danych z 2010 roku.� � � � �  Doda , e� �  

obydwie  spó ki  zale ne  zanotowa y  straty  na  dzia alno ci  operacyjnej,  nie  zosta o  to� � � � � �  

potraktowano jako  powód do rewizji  planów strategicznych,  poniewa  spó ki  przechodzi y� � �  

restrukturyzacj  i ponios y spore koszty zwi zane z wprowadzeniem do obrotu publicznego.� � �  

Poinformowa , e je eli chodzi o grunty i ich perspektywy przekaza  informacj  o wniesieniu� � � � �  

dzia ki  do  spó ki  zale nej,  która  w  100%  b dzie  koncentrowa a  si  na  rynku� � � � � �  

nieruchomo ciami,  szczególnie  na  budowaniu  nieruchomo ci  ni  na  obrocie  nimi.� � �  

Zawiadomi , i  ludzie znajduj  si  na pierwszym miejscu w hierarchii wa no ci. Powiedzia ,� � � � � � �  

e  spó ka zwi kszy a  zatrudnienie  i  na  koniec ubieg ego roku zatrudnia a  oko o 90 osób.  � � � � � � �

W sprawie zakupu dzia ki w Lubawie poinformowa , i  odst piono od tego i temat nie jest ju� � � � � 

aktualny, a w zast pstwie s  inne tereny inwestycyjne.� �  

Jeden  z  przedstawicieli  zak adowych  zwi zków  zawodowych  �  � � Pan  Krzysztof 

Zieli ski�  powiedzia ,  e  w  odczuciu  pracowników  Metro  Nieruchomo ci  ma  wszystko,� � �  

poniewa  w momencie przekszta cenia gruntów IZNS nie ma gruntu, spó ki nie maj  gruntu. � � � �
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Pan  Mariusz Kazimierz  Witek -  Prezes  Zarz du  � powiedzia ,  e  mo e  zrozumie� � � � 

argumenty emocjonalne. Argumentem dzia aj cym na wyobra ni  jest to, e pojawi si  sie� � � � � � � 

handlowa. 

Pan Krzysztof Zieli ski�  powiedzia ,  e  � � chcieliby  si  dowiedzie  konkretnych spraw.� �  

Powiedzia ,  e nikt nie  mówi, co si  stanie ze spó kami.  Nadmieni ,  i  bezpo redni prezesi� � � � � � �  

maj  zwi zane r ce i nie mog  podj  adnych decyzji,  poniewa  nad wszystkim czuwa Pan� � � � �� � �  

Witek i Rada Nadzorcza. 

Pan  Mariusz  Kazimierz  Witek -  Prezes  Zarz du  � poinformowa ,  e  o� � soby,  które 

posiadaj  wi cej ni  5% akcji,  musz  si  ujawni . Powiedzia ,  e niektórzy pojawiaj  si  na� � � � � � � � � �  

walnym zgromadzeniu akcjonariuszy, które jest najwi kszym organem, je li chodzi o w adz� � � � 

spó ki,  nast pnie  jest  Rada  Nadzorcza  i  Prezes,  którego  ta  rada  powo uje  i  odwo uje.� � � �  

Powiedzia , e spó ki, o których rozmawiamy, s  warte 25-30 milionów z otych, a IZNS jest� � � � �  

wspó w a cicielem  tych  dwóch  spó ek  w  49%.  Zaproponowa  rozmow  o  faktach  � � � � � �

i konkretnych, mo liwych scenariuszach� . Powiedzia , e dopuszcza si  mo liwo  pojawienia� � � � ��  

si  innej  formy  aktywno ci  przy  ul.  Grunwaldzkiej,  a  rozpowszechnianie  informacji  � �

o likwidacji mo e przyczyni  do spadku warto ci przedsi biorstwa� � � � . 

Nast pnie g os zabra  � � � Pan Ryszard Patalon, który powiedzia , e� �  inne spó ki dzia aj ce� � �  

na terenie IZNS, nie maj  swojego gruntu, a dzia aj  dobrze i nie b dzie ich sta  na to, eby� � � � � �  

sfinansowa  koszty przeniesienia zak adu, poniewa  to automatycznie mo e doprowadzi  do� � � � �  

likwidacji.  Miasto  przekszta ci o  grunt  i  jego  warto  si  podnios a.  Nie  mamy  jednak� � �� � �  

pewno ci, e to sfinalizuje budow  zak adu w innym miejscu.� � � �

Pan  Mariusz  Kazimierz  Witek  -  Prezes  Zarz du  � powiedzia ,  e� �  by  ostatnio  na�  

spotkaniu  w  jednej  ze  spó ce� ,  która zatrudnia  100  osób  i  prowadzi  dzia alno  � ��

w pomieszczeniach biurowych i magazynowych, które wynajmuje. Powiedzia , e spotyka si� � � 

tam z pracownikami  od 3 miesi cy  i  nigdy  nie  pad o  zdanie,  e  zostanie  ona zamkni ta,� � � �  

poniewa  dzia a nie  na swoim gruncie� � .  Doda ,  i  prócz spó ki Metro, spó ek zale nych na� � � � �  

terenie IZNS, dzia aj  równie  inne spó ki m.in.  jedno - czy dwuosobowe, które wynajmuj� � � � �  

pomieszczenia. Powiedzia ,  e  ludzie  nie  my l  tam w  kategoriach,  e  zaraz  nast pi  tu� � � � � �  

egzekucja.  Zwróci  si  z pro b  do osób, które tworz  wokó  tego negatywn  atmosfer ,  � � � � � � � �

o  wstrzemi liwo .  Nadmieni ,  i  jest  bardzo  wa ne,  by  ludzie  przychodzili  do  pracy  �� �� � � �

z nastawieniem, e to co robi , b dzie mia o przysz o  i wracaj c do domu nie martwili si ,� � � � � �� � �  

co b dzie jutro.�  Nadmieni ,  e nie  mówi si  o konkretach, poniewa  jeste my zobligowani� � � � �  

zasadami komunikowania - w zwi zku z tajemnic  hadlow . Powiedzia ,  e  rol  Zarz du  � � � � � � �

i Rady Nadzorczej jest podwy szenia warto ci spó ki.� � �
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Pan Ryszard Patalon zwróci  si  z pro b  o publiczn  deklaracj ,  czy spó ka b dzie� � � � � � � �  

dzia a  na terenie I awy. � � �

Pan Mariusz Kazimierz Witek - Prezes Zarz du � powiedzia ,  e prowadzi� �  rozmowy 

m.in.  z  burmistrzem  w  powy szej  sprawie.  Powiedzia ,  e  bior c  pod  uwag  charakter� � � � �  

spotka  � nadmieni , e nie lubi traci  czasu, co stanowi potwierdzenie intencji.� � � �

Radna Anna Zakrzewska zapyta a,  jaka jest  przysz o  firmy i do czego prowadz� � �� � 

spotkania?

Pan Mariusz Kazimierz Witek - Prezes Zarz du � powiedzia ,  e Zarz d pracuje nad� � �  

zwi kszeniem  warto ci  przedsi biorstwa  oraz  zatrudnienia.  Nadmieni ,  i  osi gni to  ju� � � � � � � � 

wi ksz  skal  obrotów,  posiadamy  wi cej  kontrahentów,  wi cej  zatrudnionych,  co� � � � �  

jednoznacznie  wskazuje  decyzj .  Powiedzia ,  e  intencj  wypowiedzi  nie  jest  kreowanie� � � �  

z ego kierunku.�  

Nast pnie  g os  zabra� � � Pan  Leszek  Jankowski i  powiedzia ,  e  podczas  ostatniej� �  

rozmowy, Pan Staszak zapewnia , e nie b dzie przeniesienia do Lubawy, wi c zapyta  gdzie� � � � �  

zostanie zlokalizowany zak ad. �

Pan  Mariusz  Kazimierz  Witek  -  Prezes  Zarz du  � powiedzia ,  i  w  punkcie  4� �  

protoko u ze wspomnianego spotkania jest zapis, i  Pan Staszak powiedzia , e nie ma planów� � � �  

likwidacji zak adów produkcyjnych.�

Ad.4. Sprawozdanie z dzia alno ci mi dzysesyjnej Burmistrza Miasta I awy� � � �

Sprawozdanie z dzia alno ci mi dzysesyjnej Burmistrza Miasta oraz Urz du Miasta za� � � �  

okres zosta o dostarczone radnym przed posiedzeniem Rady Miejskiej i stanowi za cznik do� ��  

niniejszego protoko u. �

Sprawozdanie z dzia alno ci mi dzysesyjnej Burmistrza Miasta oraz Urz du Miasta� � � �  

stanowi za czniki nr 4 do protoko u�� �

Burmistrz  Miasta  I awy  �  W odzimierz  Ptasznik� �  w  uzupe nieniu  dzia alno ci� � �  

mi dzysesyjnej  zaprezentowanej  w  za czonych  materia ach  za  okres  od  17.02.2011r.  do� �� �  

24.03.2011r., zaprezentowa  dzia alno  w tygodniu poprzedzaj cym dzisiejsze posiedzenie,  � � �� �

a mianowicie za okres od 24.03.2011r. 

Poinformowa  o realizowanym przedsi wzi ciu, jakim jest modernizacja brzegów rzeki� � �  

I awki  i  wschodniego  brzegu  jeziora  Jeziorak.  Zawiadomi ,  i  jest  to  jedna  � � �

z  inwestycji,  na  której  realizacj  pozyskane  zosta y  fundusze  ze  rodków  unijnych  � � �

i  w zwi zku z tym,  dnia 24 marca 2011 roku w Urz dzie Marsza kowskim Województwa� � �  
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Warmi sko-Mazurskiego  w Olsztynie  podpisano  umow  o  dofinansowanie  realizacji  tego� �  

przedsi wzi cia. � �

Burmistrz Miasta I awy poinformowa  równie ,  i  nowa scena amfiteatru im.  Louisa� � � �  

Armstronga nominowana zosta a do konkursu na Produkty i Lidera Innowacji  2010 roku  �

w Powiecie I awskim w kategorii inwestycja samorz dowa.� �

Przekazano  informacj  o  rozpocz ciu  wykonania  sieci  komputerowej  � �

i  elektrycznej  w  szko ach  podstawowych  i  gimnazjach  oraz  o  og oszeniu  przetargu� �  

nieograniczonego  na  dostaw  sprz tu  komputerowego,  oprogramowania  � �

i  jego  instalacj ,  w  ramach  projektu  �E-platforma  w  szko ach  i  przedszkolach  Gminy� �  

Miejskiej I awa�. Projekt �E-platforma w szko ach i przedszkolach Gminy Miejskiej I awa�� � �  

jest  projektem  inwestycyjnym  zwi zanym  z  zakupem  sprz tu  komputerowego  oraz� �  

oprogramowania  niezb dnego  do  stworzenia  e-platformy  w  szko ach  � �

i  przedszkolach  Gminy  Miejskiej  I awa.  W  ramach  projektu  zaplanowano  zakup  m.in.�  

komputerów  stacjonarnych,  przeno nych,  tablic  multimedialnych,  programów�  

komputerowych  (platforma  edukacyjna,  dziennik  elektroniczny,  arkusz  organizacji  roku). 

Inwestycja  jest  wspó finansowana  w  ramach  REGIONALNEGO  PROGRAMU�  

OPERACYJNEGO WARMIA MAZURY NA LATA 2007-2013 ze rodków Europejskiego�  

Funduszu Rozwoju Regionalnego.

Szczegó owe uzupe nienie sprawozdania mi dzysesyjnego� � �

 stanowi za cznik nr 5 do niniejszego protoko u �� �

W zwi zku z zaprezentowanym sprawozdaniem g os zabrali:� �

Radny Eugeniusz Dembek poprosi  o poinformowanie czy na XXXII Zgromadzeniu�  

Zwi zku Miast Polskich podj to dyskusj  na temat zad u ania si  miast? Zwróci  si  równie� � � � � � � � � 

z  pytaniem  czy  by y  jakie  ustalenia  z  Zak adem  Komunikacji  Miejskiej?  Wyrazi� � � � 

zainteresowanie  informacjami  na  temat  uczestnictwa  w  zgromadzeniu  zwi zku  �Czyste�  

rodowisko�. 	

Burmistrz Miasta I awy � W odzimierz Ptasznik� �  poinformowa , i  g ównym celem� � �  

zebrania  Zwi zku  Gmin  �Czyste  rodowisko�  jak  i  innych  zwi zków  -  Zwi zku  Miast� 	 � �  

Polskich, by o ustalenie nowych w adz z zwi zku ze zmian  kadencji.  Nadmieni ,  i  obecnie� � � � � �  

s  to  spotkania  sprawozdawczo  � wyborcze.  Zaprezentowa  równie  stanowiska  Zwi zku� � � �  

Miast  Polskich  w  sprawie  finansów  samorz dowych.  Zawiadomi ,  i  na  podstawie� � �  

posiadanych  danych  czny  deficyt  w  sektorze  finansów  publicznych  ��

w roku 2009 wyniós  ok. 96 mld  z ,  z czego bud et  pa stwa wygenerowa  ok. 24 mld  z ,� � � � � �  
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natomiast bud et jednostek samorz du terytorialnego � 13 mld z , co stanowi 13,6% ca o ci� � � � �  

zad u enia.  Poinformowa ,  i  inne  sk adniki  tego  sektora  stanowi  kwot  � � � � � � �

w  wysoko ci  59  mld  z  cznego  zad u enia.  Poda  równie  wst pne  dane  za  2010  rok� � �� � � � � �

i zawiadomi ,  i  jednostki samorz du terytorialnego mia y udzia  w generowaniu zad u enia� � � � � � �  

na kwot  14,6 mld z , co wiadczy, i  w odniesieniu do roku 2009 nast pi  wzrost o 1,6 mld� � � � � �  

z . Doda  równie , e bud et pa stwa wygenerowa  w 2010 roku d ug w wysoko ci 44,6 mld� � � � � � � � �  

z .  Poinformowa ,  e  deficyt  jednostek samorz du terytorialnego  jest  w ca o ci zwi zany  � � � � � � �

z finansowaniem inwestycji, podczas gdy deficyt bud etu pa stwa w znacznej cz ci dotyczy� � ��  

finansowania nieefektywnych elementów systemu finansów publicznych. Nadmieni  równie� � 

o prote cie, który zosta  wyartyku owany podczas konferencji prasowej z dnia 9 marca 2011� � �  

r.  w  Warszawie  pt.  �Finanse  samorz dów  a  redukcja  deficytu  finansów  publicznych�.�  

Wyra ono w nim sprzeciw wobec odgórnego ograniczenia  deficytów jednostek samorz du� �  

terytorialnego, które wed ug rz dowej propozycji mia yby wynosi  odpowiednio w 2012 roku� � � �  

maksymalnie 4%, w 2013 roku � 3%, 2014 roku � 2%, natomiast w 2015 roku i kolejnych � 

1%.  W  prote cie  zwrócono  uwag ,  i  propozycja  ta  jest  niepotrzebna  i  niebezpieczna,� � �

i  zaproponowano  by  udzia  samorz dów  terytorialnych  w  deficycie  by  proporcjonalny  � � �

w stosunku  do  wydatków publicznych.  Burmistrz  Miasta  I awy  poda  dla  przyk adu  trzy� � �  

polskie miasta,  w których przewiduje  si  przekroczenie zad u enia  w roku 2011 powy ej  � � � �

70 %: W oc awek, Pozna  oraz Toru . Na zako czenie  swojej  wypowiedzi  zaprezentowa� � � � � � 

wypowied  Pani  Skarbnik  z  Poznania,  która  wypowiedzia a  si ,  e  �zad u amy  si  -  bo� � � � � � �  

inwestujemy,  a  inwestujemy  � bo  grzech by by o  nie  wykorzysta  szansy jak  daj  nam� � � �  

fundusze unijne�. Burmistrz Miasta I awy popar  zacytowan  wypowied . � � � �

W zwi zku z zaprezentowan  wy ej wypowiedzi  Burmistrza Miasta I awy, nikt � � � � �

z zebranych nie zwróci  si  z pytaniem.� �

 Rozpocz to realizacj  kolejnych punktów porz dku obrad.� � �

Ad.5. Sk adanie wniosków i interpelacji �

Jako  pierwszy  g os  zabra  � � Radny  Roman  Waruszewski, który  zwróci  uwag  na� �  

odcinek drogi dotycz cy trasy drogi krajowej nr 16, a mianowicie chodzi o o odcinek drogi na� �  

trasie od ronda przy basenie do ronda przy wyje dzie do Susza. Wyrazi  swoje zaniepokojenie� �  

wg bieniami  w  drodze.  Kolejna  sprawa  poruszona  przez  Radnego  dotyczy a  obwodnicy�� �  

pó nocnej na odcinku drogi od ronda na ul. Ostródzkiej do ul. D browskiego, na którym nie� �  

ma znaku - kierunku wskazuj cego jak jecha .  � �
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Jako kolejny g os zabra  � � Radny Eugeniusz Dembek, który zasugerowa  wprowadzenie �

w I awie ograniczenia ruchu dla transportu ci kiego. Zapyta  czy istnia aby taka mo liwo .� �� � � � ��  

Nast pnie  poruszy  kwesti  wykupu  i  sprzeda y mieszka  komunalnych  po  ni szej  cenie� � � � � �  

maj c na uwadze kombatantów.�

Nast pnie  g os zabra a  � � � Radna Anna Zakrzewska, która zwróci a uwag  na stosowanie� �  

przepisów  prawnych,  na  mocy  których  podczas  g osowania  projektu  uchwa y  � �

w  przypadku  liczby  g osów  2  �za�,  2  �przeciw�  i  1  �wstrzymuj cy  si �  �  g os� � � �  

Przewodnicz cego  by by  decyduj cy.  Nadmieni a,  i  taka sytuacja  mia a  miejsce  podczas� � � � � �  

posiedzenia  Komisji  Problematyki  Spo ecznej.  Kolejna  sprawa  dotyczy a  przestawienia� �  

parkanu o ok. 1,5 m na ul.  Biskupskiej,  poniewa  stwarza to utrudnienie  dla  rowerzystów.�  

Nast pnie  poinformowa a,  i  mieszka cy  bloków  wielorodzinnych  ul.  Wiejskiej  13-21� � � �  

zwrócili si  z pismem odno nie po czenia osiedla bloków z ul. Wiejskiej 9 oraz wykonania� � ��  

chodnika.  Nadmienia a,  i  brak ci gu komunikacyjnego stanowi szczególne utrudnienie  dla� � �  

starszych i matek z dzie mi, a istniej ce miejsce s u y do wyprowadzania okolicznych psów, � � � �

natomiast  chodnik  dost pny  po  drugiej  stronie  ulicy  jest  nieosi galny,  poniewa  nie  ma� � �  

przej cia dla pieszych. Zasugerowa a poprowadzenia chodnika. � �

Radny Wies aw Burdy ski� �  zwróci  si  z pytaniem,  czym spowodowany jest  wzrost� �  

op aty  za  ciep  wod  w domach  komunalnych  z  16,8z  do  22  z ?  Zapyta  czy  jest  to� �� � � � �  

spowodowane wzrostem kosztów zwi zanych z ogrzewaniem? �

Radny Andrzej Pankowski zaproponowa  ujednolicenie cen paliw na terenie I awy. � �

      Ad.6. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje

Burmistrz  Miasta  I awy  �  W odzimierz  Ptasznik  � � w  nawi zaniu  do  wypowiedzi�  

Radnego Waruszewskiego powiedzia , i  przedmiotowy teren b dzie porz dkowany, sadzone� � � �  

b d  drzewa. Doda , i  w a cicielem tego terenu jest  powiat,  a na terenie dróg krajowych� � � � � �  

zostan  zlecone prace. Nadmieni ,  e je li  chodzi o  � � � � obwodnic  pó nocn  i znak drogowy �� � �  

trzeba b dzie porozmawia  z GDDKiA. Doda , i  w czerwcu rozpocznie si  remont mostu� � � � �  

oddzielaj cego  Jeziorak  Ma y  od Du ego.  W zwi zku  z  wypowiedzi  Radnego  Dembka,� � � � �  

poinformowa , e sprawa udzielenia zni ek dla Kombatantów nie jest w gestii Rady Miasta.� � �  

Wyja ni ,  i  zorganizowane  niegdy  zni ki  uregulowane  by y  specjaln  ustaw ,  która� � � � � � � �  

aktualnie  nie  obowi zuje.  Co  do  wypowiedzi  Radnej  Zakrzewskiej  poinformowa ,  i  � � �

z przesuni ciem parkanu nie b dzie problemu, w tym celu zostanie przeprowadzona rozmowa� �  

z POLAQU . W sprawie ul. Wiejskiej wyja ni ,  e jest to problem, który poruszany jest co
 � � �  

roku, a cie ki, które si  tam znajduj  s  �dzikie�. Nadmieni ,  e b d  podejmowane próby � � � � � � � � �

w celu polepszenia tam panuj cej sytuacji, chocia by ze wzgl du, i  Stra  Po arna zmusza do� � � � � �  
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wykonania drogi przeciwpo arowej. Doda , e jak znajd  si  fundusze na ten cel, zostanie to� � � � �  

zrealizowane.  Je li  chodzi  o  podwy k  cen  wody  ciep ej,  powiedzia ,  i  jest  to  sprawa� � � � � �  

wspólnot  mieszkaniowych,  które  w  oparciu  o  poniesione  rzeczywiste  koszty  podgrzania 

wody,  podejmuj  uchwa y  w  sprawie  podwy ki.  W  sprawie  wypowiedzi  Radnego� � �  

Pankowskiego  powiedzia ,  e  zostanie  wystosowane  pismo  do w a cicieli  poszczególnych� � � �  

stacji benzynowych. 

W sprawie wypowiedzi Radnej Anny Zakrzewskiej odno nie g osowania, wypowiedzia� � � 

si  � Przewodnicz cy  Rady  Miejskiej  w  I awie  �  Roman  Groszkowski� �  

i powiedzia ,  i  ustawa o samorz dzie gminnym okre la,  i  g osowanie odbywa si  zwyk� � � � � � � �� 

wi kszo ci  g osów.  Nadmieni ,  i  niegdy  ustawa  okre la a,  e  Przewodnicz cy  ma� � � � � � � � � � �  

decyduj cy g os, jednak e zapis ten ju  nie obowi zuje. � � � � �

Ad.7. Sprawozdanie z dzia alno ci Miejskiego O rodka Pomocy Spo ecznej o skali � � � �

i formach udzielanej pomocy spo ecznej, któr  obj ci s  mieszka cy miasta� � � � �

Burmistrz Miasta I awy � W odzimierz Ptasznik  � � w skrócie przedstawi  dzia alno� � �� 

MOPS-u  i  podkre li ,  i  na  szczególn  uwag  zas uguje  dzia alno  klubów  integracji� � � � � � � ��  

spo ecznej. �

Sprawozdanie z dzia alno ci Miejskiego O rodka Pomocy Spo ecznej o skali � � � �

i formach udzielanej pomocy spo ecznej, któr  obj ci s  mieszka cy miasta � � � � �

stanowi za cznik nr 6  do niniejszego protoko u�� �

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w I awie � Roman Groszkowski� �  doda , e temat by� � � 

szeroko omawiany na komisjach. Poprosi  o zaprezentowanie opinii komisji:�

Przewodnicz cy  Komisji  O wiaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  -  Eugeniusz� �  

Chomik  powiedzia , e informacja zosta a przyj ta do akceptuj cej wiadomo ci.� � � � � �

Przewodnicz cy  Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Bud etu i  Finansów Ryszard� �  

Kabat  - Informacja zosta a przyj ta do akceptuj cej wiadomo ci.� � � �

Przewodnicz cy  Komisji  Problematyki  Spo ecznej  W odzimierz  Harmaci ski  -� � � �  

Informacja zosta a przyj ta do akceptuj cej wiadomo ci. � � � �

 W dyskusji nad powy szym zagadnieniem nikt nie zabra  g osu.� � �

Poddana  przez  Przewodnicz cego  Rady  Miejskiej  pod  g osowanie  jawne� �  

propozycja  przyj cia  do  akceptuj cej  wiadomo ci  sprawozdania  z  dzia alno ci� � � � �  
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Miejskiego O rodka Pomocy Spo ecznej o skali i formach udzielanej pomocy spo ecznej,� � �  

któr  obj ci s  mieszka cy miasta zosta a przyj ta pozytywnie �jednog o nie�.� � � � � � � �

Ad.  8 Informacja  o zrealizowanych  zadaniach w ramach  bie cego  utrzymania��  

miasta

Burmistrz Miasta I awy � W odzimierz Ptasznik � � poinformowa , i  w 2011 roku jest� �  

mniej  funduszy o ok. 10% w stosunku do 2010 roku, a zaplanowane  3,5 mln  z  powinno�  

wystarczy  na  wszystkie  zaplanowane  zadania.  Zwróci  uwag ,  i  pieni dze  s  nie  tylko� � � � � �  

wydawane, ale równie  zarabiane, czego przyk ad mog  stanowi  op aty za zajmowanie pasa� � � � �  

drogowego, wydawanie zezwole . �

Informacja o zrealizowanych zadaniach w ramach bie cego utrzymania miasta ��

stanowi za cznik nr 7 do niniejszego protoko u �� �

Wykresy dotycz ce lat 2010/2011 stanowi  za cznik nr 8 do niniejszego protoko u� � �� �

Poddana przez Przewodnicz cego Rady Miejskiej pod g osowanie jawne propozycja� �  

przyj cia  do  akceptuj cej  wiadomo ci  informacji  o  zrealizowanych  zadaniach  � � �

w ramach bie cego utrzymania miasta zosta a przyj ta pozytywnie �jednog o nie�.�� � � � �

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w I awie zarz dzi  10 minut przerwy.� � � �

Po przerwie realizowany kolejne punkty porz dku obrad. �

Ad. 9. Podj cie uchwa  w sprawie� �

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta na lata 2011-2029     

Skarbnik Miasta I awy � Janina Oko owska� �  na pro b  Burmistrza Miasta wyja ni a� � � �  

jakie  zmiany  zasz y w  � Wieloletniej  Prognozie Finansowej miasta  na lata  2011-2029, które 

szczegó owo by y omawiane na wszystkich posiedzeniach komisji.� �

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w I awie � Roman Groszkowski� �  doda , e temat by� � � 

szeroko omawiany na komisjach. Poprosi  o zaprezentowanie opinii komisji:�

Przewodnicz cy Komisji O wiaty, Kultury, Sportu i Turystyki Eugeniusz Chomik� �  

poinformowa , i  projekt uchwa y zosta  zaopiniowany� � � �  pozytywnie �jednog o nie�.� �
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 Przewodnicz cy Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Bud etu i  Finansów Ryszard� �  

Kabat  zawiadomi ,  i  powy szy  projekt  uchwa y  komisja  zaopiniowa a  � � � � � pozytywnie 

�jednog o nie�. � �

Przewodnicz cy  Komisji  Problematyki  Spo ecznej  W odzimierz  Harmaci ski� � � �  

zawiadomi , i  powy szy projekt uchwa y komisja zaopiniowa a � � � � � pozytywnie �jednog o nie�.� �

Wiceprzewodnicz cy  Rady Miejskiej  �  Andrzej  Pankowski�  odczyta  projekt  uchwa y  � �

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta na lata 2011-2029.

Rada Miejska w obecno ci 19 radnych - przy 19 g osach ,,za� podj a uchwa  w sprawie� � �� ��  

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta na lata 2011-2029.

Uchwa a w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta na lata �

2011-2029 stanowi za cznik nr 9 do protoko u�� �

b) zmian w bud ecie miasta na 2011rok�  

Skarbnik Miasta I awy � Janina Oko owska� �   poinformowa a, i  wprowadzono dwie� �  

zmiany,  z czego jedna wynika z otrzymania dotacji na przeprowadzenie Narodowego Spisu 

Powszechnego,  a  kolejna  wynika  ze  zwi kszenia  dochodów  i  wydatków  zwi zanych  � �

z przedsi wzi ciem budowy portu ródl dowego. Nadmieni a,  e  dochody ze zbycia  praw� � � � � �  

maj tkowych nie ulegaj  zmianie. � �

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w I awie � Roman Groszkowski� �  doda , e temat by� � � 

szeroko omawiany na komisjach. Poprosi  o zaprezentowanie opinii komisji:�

Przewodnicz cy  Komisji  O wiaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  -  Eugeniusz� �  

Chomik  powiedzia , e projekt uchwa y zosta  zaopiniowany pozytywnie �jednog o nie�.� � � � � �

Przewodnicz cy  Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Bud etu i  Finansów Ryszard� �  

Kabat  - projekt uchwa y zosta  zaopiniowany pozytywnie �jednog o nie�.� � � �

Przewodnicz cy  Komisji  Problematyki  Spo ecznej  W odzimierz  Harmaci ski  -� � � �  

projekt uchwa y zosta  zaopiniowany pozytywnie przy 1 g osie �wstrzymuj cym si �.� � � � �

Wiceprzewodnicz cy  Rady  Miejskiej  �  Andrzej  Pankowski�  odczyta  projekt�  

uchwa y w sprawie�  zmian w bud ecie miasta na 2011 rok.�
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Rada  Miejska  w  obecno ci  19  radnych  -  przy  18  g osach  ,,za�  i  przy  1  g osie� � �  

�wstrzymuj cym si � podj a uchwa  w sprawie� � �� ��  zmian w bud ecie miasta na 2011 rok. �

Uchwa a w sprawie zmian w bud ecie na 2011 rok� �

 stanowi za cznik nr 10 do protoko u�� �

c) dzier awy nieruchomo ci stanowi cych w asno  Gminy Miejskiej I awa� � � � �� �  

Burmistrz  Miasta  I awy  �  W odzimierz  Ptasznik  � � poinformowa ,  i  podj cie� � �  

przedmiotowej  uchwa y  zwi zane  jest  z  przed u eniem  umów  dzier awy  m.in.  przy  ul.� � � � �  

Andersa, dwóch lokali u ytkowych przy ul. Broniewskiego oraz ul. Piaskowej. �

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w I awie � Roman Groszkowski� �  doda , e temat by� � � 

omawiany na komisjach. Poprosi  o zaprezentowanie opinii komisji:�

Przewodnicz cy Komisji O wiaty, Kultury, Sportu i Turystyki Eugeniusz Chomik� �  

poinformowa , i  projekt uchwa y zosta  zaopiniowany� � � �  pozytywnie �jednog o nie�.� �

 Przewodnicz cy Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Bud etu i  Finansów Ryszard� �  

Kabat  zawiadomi ,  i  powy szy  projekt  uchwa y  komisja  zaopiniowa a  � � � � � pozytywnie 

�jednog o nie�. � �

Przewodnicz cy  Komisji  Problematyki  Spo ecznej  W odzimierz  Harmaci ski� � � �  

zawiadomi , i  powy szy projekt uchwa y komisja zaopiniowa a � � � � � pozytywnie �jednog o nie�.� �

Wiceprzewodnicz cy  Rady  Miejskiej  �  Andrzej  Pankowski  � odczyta  projekt�  

uchwa y w sprawie dzier awy nieruchomo ci stanowi cych w asno  Gminy Miejskiej I awa� � � � � �� �

Rada Miejska w obecno ci 19 radnych - przy 19 g osach ,,za� podj a uchwa  w sprawie� � �� ��  

dzier awy nieruchomo ci stanowi cych w asno  Gminy Miejskiej I awa.� � � � �� �

Uchwa a w sprawie � dzier awy nieruchomo ci stanowi cych w asno  Gminy� � � � ��  

Miejskiej I awa�  stanowi za cznik nr 11 do protoko u�� �

d) dzier awy gruntów stanowi cych w asno  Gminy Miejskiej I awa� � � �� �  

Burmistrz  Miasta  I awy  �  W odzimierz  Ptasznik  � � poinformowa ,  i  podj cie� � �  

przedmiotowej uchwa y zwi zane jest z przeznaczeniem du ej powierzchni na cele sk adowe� � � �  

oraz plac manewrowy. 

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w I awie � Roman Groszkowski� �  doda , e temat by� � � 

omawiany na komisjach. Poprosi  o zaprezentowanie opinii komisji:�
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Przewodnicz cy Komisji O wiaty, Kultury, Sportu i Turystyki Eugeniusz Chomik� �  

poinformowa , i  projekt uchwa y zosta  zaopiniowany� � � �  pozytywnie �jednog o nie�.� �

 Przewodnicz cy Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Bud etu i  Finansów Ryszard� �  

Kabat  zawiadomi ,  i  powy szy  projekt  uchwa y  komisja  zaopiniowa a  � � � � � pozytywnie 

�jednog o nie�. � �

Przewodnicz cy  Komisji  Problematyki  Spo ecznej  W odzimierz  Harmaci ski� � � �  

zawiadomi , i  powy szy projekt uchwa y komisja zaopiniowa a � � � � � pozytywnie �jednog o nie�.� �

Wiceprzewodnicz cy  Rady  Miejskiej  �  Andrzej  Pankowski  � odczyta  projekt�  

uchwa y w sprawie dzier awy gruntów stanowi cych w asno  Gminy Miejskiej I awa.� � � � �� �

Rada Miejska w obecno ci 19 radnych - przy 19 g osach ,,za� podj a uchwa  w sprawie� � �� ��  

dzier awy gruntów stanowi cych w asno  Gminy Miejskiej I awa.� � � �� �

Uchwa a w sprawie � dzier awy gruntów tanowi cych w asno  Gminy Miejskiej� � � ��  

I awa�  stanowi za cznik nr 12 do protoko u�� �

e) zasad  udzielania,  trybu  post powania  oraz  rozliczania  dotacji  celowej  na�   
inwestycje  zwi zane  z�     wymian  i�     likwidacj  pokry  dachowych  lub  elewacji� �   
zawieraj cych azbest z�     budynków po o onych na terenie miasta I awy� � �  

Burmistrz  Miasta  I awy  �  W odzimierz  Ptasznik  � � poinformowa ,  i  zgodnie  � �

z regulaminem o dotacj  mog  ubiega  si  nie tylko osoby prywatne, ale równie  i wspólnoty� � � � �  

mieszkaniowe, a dofinansowanie nie mo e przekroczy  2000z .� � �

Poinformowano,  i  podczas  posiedzenia  Komisji  Problematyki  Spo ecznej  zosta� � � 

zg oszony wniosek formalny, by dofinansowa  80% kwoty i nie wi cej jak 2000z , przy czym� � � �  

wersja pierwotna projektu uchwa y gwarantowa a dofinansowanie w 100% przedsi wzi cia,� � � �  

lecz nie wi cej jak 2000z . � �

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w I awie � Roman Groszkowski� �  doda , e temat by� � � 

omawiany na komisjach. Poprosi  o zaprezentowanie opinii komisji:�

Przewodnicz cy Komisji O wiaty, Kultury, Sportu i Turystyki Eugeniusz Chomik� �  

poinformowa ,  i  projekt  uchwa y  zosta  zaopiniowany� � � �  pozytywnie  �jednog o nie�  � �

w pierwotnej wersji brzmienia projektu uchwa y.�
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 Przewodnicz cy Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Bud etu i  Finansów Ryszard� �  

Kabat  zawiadomi ,  i  powy szy  projekt  uchwa y  komisja  zaopiniowa a  � � � � � pozytywnie 

�jednog o nie� w pierwotnej wersji brzmienia projektu uchwa y.� � �  
Przewodnicz cy  Komisji  Problematyki  Spo ecznej  W odzimierz  Harmaci ski� � � �  

zawiadomi ,  i  powy szy  projekt  uchwa y  komisja  zaopiniowa a  � � � � � 4 g osami  �za�  oraz  1�  

�wstrzymuj cym  si �,� �  z  uwzgl dnieniem  wniosku  formalnego  Komisji,  który  zak ada� � � 

dofinansowanie  przedsi wzi cia  zwi zanego  z  usuwaniem  azbestu  w  80%  poniesionych� � �  

kosztów i nie wi cej jak 2000z .� �

Przewodnicz cy  Rady  Miejskiej  �  Roman  Groszkowski�  zaproponowa� 

przeg osowanie zaprezentowanego wniosku formalnego.�

W  wyniku  g osowania  jawnego  poddano  pod  g osowanie  pierwotn  wersj� � � �  

dofinansowania  przedsi wzi cia  zwi zanego  z  usuwaniem  azbestu  (otrzymanie  dotacji  � � �

w 100% ale nie wi cej  ni  w kwocie 2000 z ),  w wyniku czego zosta a ona przyj ta  16� � � � �  

g osami �za�, 1 g osem �przeciw� oraz 1 �wstrzymuj cym si �. � � � �

Przewodnicz cy Rady Miejskiej  � Roman Groszkowski�  powiedzia ,  e  w wyniku� �  

powy szego  g osowania  projekt  przedmiotowej  uchwa y  b dzie  zak ada  pierwotn  wersj� � � � � � � � 

dofinansowania  �  100%  dofinansowania,  lecz  nie  wi cej  jak  w  kwocie  2000  z .  Nie� �  

uwzgl dniono wniosku Komisji Problematyki Spo ecznej i nie poddano go pod g osowanie. � � �

W przedmiotowej sprawie g os zabrali:�

Radny  Eugeniusz  Dembek zasugerowa ,  e  nale y  równie  dofinansowa  ma e� � � � � �  

przedsi wzi cia. � �

Wiceprzewodnicz cy  Rady  Miejskiej  �  Andrzej  Pankowski  � odczyta  projekt�  

uchwa y w sprawie � zasad udzielania, trybu post powania oraz rozliczania dotacji celowej na�  

inwestycje zwi zane z�  wymian  i�  likwidacj  pokry  dachowych lub elewacji zawieraj cych� � �  

azbest z budynków po o onych na terenie miasta I awy.� � �

Rada Miejska w obecno ci 19 radnych - przy 18 g osach ,,za� oraz 1 �przeciw� podj a� � ��  

uchwa  w sprawie��  zasad udzielania, trybu post powania oraz rozliczania dotacji celowej�  

na  inwestycje  zwi zane  z�  wymian  i�  likwidacj  pokry  dachowych  lub  elewacji� �  

zawieraj cych azbest z�  budynków po o onych na terenie miasta I awy.� � �
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Uchwa a w sprawie � zasad udzielania, trybu post powania oraz rozliczania�  

dotacji celowej na inwestycje zwi zane z�  wymian  i�  likwidacj  pokry� �  

dachowych lub elewacji zawieraj cych azbest z�  budynków po o onych na terenie� �  

miasta I awy�  stanowi za cznik nr 13 do protoko u�� �

f) zmieniaj ca uchwa  w sprawie ustalenia op at za zaj cie pasa drogowego � �� � �  

Burmistrz  Miasta I awy � W odzimierz  Ptasznik  � � poinformowa ,  i  zmianie  ulega� �  

op ata za zaj cia pasa drogowego.  � �

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w I awie � Roman Groszkowski� �  doda , e temat by� � � 

omawiany na komisjach. Poprosi  o zaprezentowanie opinii komisji:�

Przewodnicz cy Komisji O wiaty, Kultury, Sportu i Turystyki Eugeniusz Chomik� �  

poinformowa , i  projekt uchwa y zosta  zaopiniowany� � � �  pozytywnie �jednog o nie�.� �

 Przewodnicz cy Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Bud etu i  Finansów Ryszard� �  

Kabat  zawiadomi ,  i  powy szy  projekt  uchwa y  komisja  zaopiniowa a  � � � � � pozytywnie 

�jednog o nie�. � �

Przewodnicz cy  Komisji  Problematyki  Spo ecznej  W odzimierz  Harmaci ski� � � �  

zawiadomi , i  powy szy projekt uchwa y komisja zaopiniowa a � � � � � pozytywnie �jednog o nie�.� �

Wiceprzewodnicz cy  Rady  Miejskiej  �  Andrzej  Pankowski  � odczyta  projekt  uchwa y� �  

zmieniaj cej � uchwa  w sprawie ustalenia op at za zaj cie pasa drogowego.�� � �  

Rada Miejska w obecno ci 19 radnych - przy 19 g osach ,,za� podj a uchwa  zmieniaj c� � �� �� � �  

uchwa  w sprawie��  ustalenia op at za zaj cie pasa drogowego.� �

Uchwa a � zmieniaj ca uchwa  w sprawie� ��  

ustalenia op at za zaj cie pasa drogowego� �

 stanowi za cznik nr 14 do protoko u�� �

g) skargi  z  dnia  2  marca  2011  roku  z o onej  przez  Magdalen  i  Andrzeja� � �   
Abramowicz oraz Adama Barwi skiego jako przedstawicieli 28 osób na Uchwa� ��  
Nr  IV/30/11  Rady  Miejskiej  w  I awie  w  sprawie  miejscowego  planu�  
zagospodarowania przestrzennego ca ego obszaru miasta I awy� �

Przewodnicz cy  Rady  Miejskiej  w  I awie  �  Roman  Groszkowski� �  powiedzia ,  i� � 

z o ona skarga zawiera wad  prawn , a mianowicie  nie  zosta  naruszony interes prawny,  � � � � �

a skarg  mo na zg osi  w momencie  jego  naruszenia.   Poinformowa ,  i  projekt  uchwa y� � � � � � �  
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proponuje odrzucenie skargi. Doda , i  temat ten by  szczegó owo omawiany na wszystkich� � � �  

komisjach. Poprosi  o zaprezentowanie opinii komisji:�

Przewodnicz cy Komisji O wiaty, Kultury, Sportu i Turystyki Eugeniusz Chomik� �  

poinformowa , i  projekt uchwa y zosta  zaopiniowany� � � �  pozytywnie przy 5 g osach �za�, i�  

przy 1 g osie �wstrzymuj cym si �.� � �

 Przewodnicz cy Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Bud etu i  Finansów Ryszard� �  

Kabat  zawiadomi ,  i  powy szy  projekt  uchwa y  komisja  zaopiniowa a  � � � � � pozytywnie 

�jednog o nie�. � �

Przewodnicz cy  Komisji  Problematyki  Spo ecznej  W odzimierz  Harmaci ski� � � �  

zawiadomi , i  powy szy projekt uchwa y komisja  zaopiniowa a  � � � � � 2 g osami �za�, 2 g osami� �  

�przeciw� oraz 1 g osem �wstrzymuj cym si �. � � �

Wiceprzewodnicz cy  Rady  Miejskiej  �  Andrzej  Pankowski  � odczyta  projekt�  

uchwa y w sprawie  � skargi z dnia 2 marca 2011 roku z o onej przez Magdalen  i Andrzeja� � �  

Abramowicz  oraz  Adama  Barwi skiego  jako  przedstawicieli  28  osób  na  Uchwa  Nr� ��  

IV/30/11  Rady  Miejskiej  w  I awie  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania�  

przestrzennego ca ego obszaru miasta I awy.� �

Rada Miejska w obecno ci 19 radnych - przy 17 g osach ,,za� i przy 2 g osach �przeciw�� � �  

podj a uchwa  w sprawie  �� �� skargi z dnia 2 marca 2011 roku z o onej  przez Magdalen  � � �

i Andrzeja Abramowicz oraz Adama Barwi skiego jako przedstawicieli 28 osób na Uchwa� ��  

Nr  IV/30/11  Rady  Miejskiej  w  I awie  w  sprawie  miejscowego  planu zagospodarowania�  

przestrzennego ca ego obszaru miasta I awy.� �

Uchwa a � w sprawie skargi z dnia 2 marca 2011 roku z o onej przez Magdalen  i Andrzeja� � �  

Abramowicz oraz Adama Barwi skiego jako przedstawicieli 28 osób na Uchwa  Nr� ��  

IV/30/11 Rady Miejskiej w I awie w sprawie miejscowego planu zagospodarowania�  

przestrzennego ca ego obszaru miasta I awy� �

 stanowi za cznik nr 15 do protoko u�� �

h) udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  I awskiemu  na  prowadzenie  zaj� ��   

rekreacyjno � sportowych dla dzieci i m odzie y w zakresie eglarstwa� � �

Burmistrz  Miasta  I awy  �  W odzimierz  Ptasznik  � � poinformowa ,  i  chodzi  � �

o dofinansowanie w kwocie 33.100z . �
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Przewodnicz cy Rady Miejskiej w I awie � Roman Groszkowski� �  doda , e temat by� � � 

omawiany na wszystkich komisjach. Poprosi  o zaprezentowanie opinii komisji:�

Przewodnicz cy Komisji O wiaty, Kultury, Sportu i Turystyki Eugeniusz Chomik� �  

poinformowa ,  i  projekt  uchwa y  zosta  zaopiniowany� � � �  pozytywnie  przy  1  g osie�  

�wstrzymuj cym si �. � �

 Przewodnicz cy Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Bud etu i  Finansów Ryszard� �  

Kabat  zawiadomi ,  i  powy szy  projekt  uchwa y  komisja  zaopiniowa a  � � � � � pozytywnie 

�jednog o nie�. � �

Przewodnicz cy  Komisji  Problematyki  Spo ecznej  W odzimierz  Harmaci ski� � � �  

zawiadomi , i  powy szy projekt uchwa y komisja zaopiniowa a � � � � � pozytywnie �jednog o nie�.� �

Wiceprzewodnicz cy  Rady Miejskiej  �  Andrzej  Pankowski  � odczyta  projekt  uchwa y  � �

w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  I awskiemu  na  prowadzenie  zaj� �� 

rekreacyjno � sportowych dla dzieci i m odzie y w zakresie eglarstwa.� � �

Rada Miejska w obecno ci 19 radnych - przy 18 g osach ,,za� i 1 �wstrzymuj cym si �� � � �  

podj a  uchwa  w  sprawie  �� �� udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  I awskiemu  na�  

prowadzenie zaj  rekreacyjno � sportowych dla dzieci i m odzie y w zakresie eglarstwa�� � � � .

Uchwa a � w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi I awskiemu na prowadzenie�  

zaj  rekreacyjno � sportowych ��

dla dzieci i m odzie y w zakresie eglarstwa � � �

stanowi za cznik nr 16 do protoko u�� �

i) dzier awy nieruchomo ci po o onej przy ul. Sienkiewicza� � � �  

Zast pca  Burmistrza  Miasta  I awy  �  Mariola  Zdrojewska  � � wyja ni a,  i  zosta a� � � �  

opracowana  koncepcja,  która zak ada  przebudow  stadionu,  stworzenie  nowego boiska  ze� �  

sztuczna  traw  wraz z  budow  hali  tenisowej  � co wymaga oby przebudowy istniej cego� � � �  

boiska.  Poinformowa a,  e  do  Burmistrza  Miasta  zwróci o  si  dwóch  Panów,  którzy  nie� � � �  

naruszaj c boiska zaproponowali pobudowanie  hali  tenisowej.  Zaprezentowano prezentacj� � 

multimedialn ,  która zobrazowa a  zaplanowane przedsi wzi cie.  Nadmieni a,  i  miasta  nie� � � � � �  

b dzie sta  bardzo d ugo na wybudowanie hali. Poinformowa a, e Dyrektor �basenu� wyrazi� � � � � � 

zgod  na tak  koncepcj . Zawiadomi a, i  zaproponowany przez inwestorów okres dzier awy� � � � � �  

na 20 lat, uleg  skróceniu na okres 15 lat. �
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W  celu  bli szego  zapoznania  z  koncepcj  powstania  hali  tenisowej  w  I awie,� � �  

zaproszono Pana Jana Rafalskiego oraz Pana Zbigniewa B czka� , którzy poinformowali  

o swoich planach zwi zanych z budow  hali tenisowej. � �

W zwi zku z zaprezentowanymi informacjami w sprawie hali tenisowej pojawi y si� � �  

nast puj ce pytania:� �

Radny  Ryszard  Kabat �  powiedzia ,  i  zaplanowana  koncepcja  hali  wygl da� � �  

architektonicznie adnie. �

Burmistrz Miasta I awy � W odzimierz  Ptasznik� �  poinformowa ,  i  zale y nam na� � �  

stworzeniu  o rodka  sportowego,  ze  szczególnym  uwzgl dnieniem  tenisa  ziemnego.� �  

Nadmieni , i  od kilku lat planowano stworzy  tak  hal , lecz si  nie uda o, w zwi zku z tym� � � � � � � �  

zaproponowa  wykorzystanie takiej mo liwo ci, jak  oferuj  miastu inwestorzy. � � � � �

Radna  Anna  Zakrzewska zwróci a  si  z  pytaniem,  kiedy  zamierzono  rozpocz� � �� 

inwestycj  i z czym zwi zany jest po piech?� � �

Pan  Zbigniew  B czek�  poinformowa ,  e  � � pilno  podj cia  przedmiotowej  uchwa y�� � �  

zwi zana jest z zakupem konstrukcji hali tenisowej sprowadzonej z Niemiec.  Powiedzia ,  i� � � 

do  ko ca  tego  roku  planuje  si  rozpocz cie  inwestycji.  Uzasadni  równie  celowo� � � � � �� 

planowanego  przedsi wzi cia  oraz  jego  lokalizacj .  Wyja ni ,  i  wed ug  nich  jest  to� � � � � � �  

najkorzystniejsza  lokalizacja  takiej  hali,  poniewa  znajdowa aby  si  ona  bli ej  miasta,� � � �  

wszystko uk ada oby si  w logiczny ci g rekreacyjno � sportowy itd. � � � �

Radna El bieta Prasek�  zapyta a w jakim stanie jest ta hala i czy by a ju  u ytkowana?� � � �

Pan Jan Rafalski powiedzia ,  i  hala  ta u ytkowana by a 8 lat i odzyskuje si  z niej� � � � �  

tylko  elementy konstrukcyjne,  których koszt  szacuje  si  na  ok. 2  mln  z .  Doda ,  i  tylko� � � �  

konstrukcje b d  odzyskiwane, natomiast elewacje b d  wykonane od podstaw nowe. � � � �

Nast pnie  g os zabra  � � � Radny Wojciech Szyma ski� , który zapyta  z czego wykonana�  

jest ta hala i jaka jest motywacja wybudowania hali?

Inwestorzy poinformowali,  i  hala  ta wykonana  jest  z p yty tzw. ITO � prostok tne� � �  

p yty o wymiarach ok. 3m na 1m. �

Pan Jan Rafalski powiedzia , i  g ówn  motywacj  jest to, i  w celu uprawiania tenisa� � � � � �  

ziemnego musz  3 razy w tygodniu wyje d a  poza I aw  np. do Z otowa, poniewa  hala,� � � � � � � �  

która znajduje si  za szpitalem jest zbyt ma a. � �

Zmiana quorum � wyszed  Radny Wies aw Burdy ski � � �

Aktualne quorum � 18 radnych
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Nast pnie g os zabra  � � � Pan Zbigniew B czek� , który zwróci  uwag  na organizowane na� �  

terenie I awy obozy zewn trzne, turnieje i brakuje w I awie krytego kortu do tenisa ziemnego,� � �  

z którego korzystaliby tury ci podczas niesprzyjaj cych warunków atmosferycznych. � �

Jako  kolejny  g os  zabra  � � Radny Jerzy  Ewertowski,  który powiedzia ,  i  prywatny� �  

projekt stworzenia hali jest zasadny, lecz w innym miejscu.

Radna Jolanta Michalewska zapyta a, ile osób planuje si  zatrudni ?� � �

Pan Zbigniew B czek�  powiedzia , i  planuje si  zatrudni  ok. 5 osób. � � � �

W  przedmiotowej  sprawie  glos  zabra  równie  � � Radny  Robert  Zbys aw� ,  który 

powiedzia ,  e  musimy  zadba  o  zapewnienie  dzieciom  zdrowia  i  rozwoju  fizycznego  � � �

i powinni my da  im takie mo liwo ci. � � � �

Projekt  uchwa y  by  opiniowany  tylko  przez  Komisj  Rozwoju  Gospodarczego,� � �  

Bud etu i Finansów. �

Przewodnicz cy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Bud etu i Finansów � Ryszard� �  

Kabat zawiadomi ,  i  powy szy  projekt  uchwa y  komisja  zaopiniowa a  � � � � � pozytywnie 

�jednog o nie�.� �

Wiceprzewodnicz cy  Rady  Miejskiej  �  Andrzej  Pankowski  � odczyta  projekt�  

uchwa y � sprawie dzier awy nieruchomo ci po o onej przy ul. Sienkiewicza� � � � .

Rada Miejska w obecno ci 18 radnych - przy 16 g osach ,,za� i 2 �wstrzymuj cym si �� � � �  

podj a uchwa  w sprawie �� �� dzier awy nieruchomo ci po o onej przy ul. Sienkiewicza.� � � �

.

Uchwa a � w sprawie dzier awy nieruchomo ci po o onej przy ul. Sienkiewicza� � � �

stanowi za cznik nr 17 do protoko u�� �

Ad.10. Odpowiedzi na zg oszone wnioski interpelacje (cz.2)�

W zwi zku z udzieleniem wyczerpuj cych i satysfakcjonuj cych odpowiedzi w cz ci � � � ��

1 odpowiedzi na zg oszone wnioski interpelacje, nie realizowano punktu 10 porz dku obrad. � �

Ad.11. Informacje i komunikaty

 Przewodnicz cy  Rady  Miejskiej  w  I awie  �  Roman  Groszkowski� �  przypomnia� 

mi dzy innymi o obowi zku z o enia terminowo kolejnego o wiadczenia maj tkowego oraz� � � � � �  

sprawdzenia z o onych dotychczasowych o wiadcze , w celu naniesienia poprawek. � � � �
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Ad 12. Zamkni cie obrad VII Sesji�

Przewodnicz cy Rady Roman Groszkowski �  wobec zrealizowania porz dku obrad�  

o godzinie 1620 zamkn  sesj  �� � .

Szczegó owy przebieg obrad zawiera nagranie d wi kowe z sesji� � �

     Protoko owa a         � �                                         Przewodnicz cy Rady Miejskiej�

         Agnieszka Szych                                                  Roman Groszkowski
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